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MO 

 Alle prestatie indicatoren worden behaald; zowel van CBS, Verwey Jonker en Lisa. Kan men 

aangeven wat de prikkel is om te sturen als alle indicatoren behaald zijn? Ligt er dan een 

ander doel aan ten grondslag als in 2019? 

 Er gaat voorbereiding plaats vinden voor de komst van de taken beschermd wonen en 

maatschappelijke opvang uit centrumgemeente, kan men aangeven wat hier concreet de 

acties voor zijn? 

 Kan er een tijdlijn aangegeven worden wanneer inwoners en partners toegang hebben tot de 

informatie over sociaal domein via sociaalpleinwestland.nl 

 Kan er een tijdlijn aangegeven worden ten aanzien van de pilot met maatwerk-

doelgroepenvervoer faciliteren? 

 Landelijk ligt het percentage voor jongeren met jeugdhulp rond de 10.4 % en in het Westland 

ligt dit op 9.9%, een 0.5 % lager dan het landelijke gemiddelde. Hierbij de suggestie om te 

gaan streven naar een percentage van 9.4% met kwartaalmetingen en stuurmechanismes, 

zodat er meer grip gehouden kan worden op de uitgaven.  

EFO 

 Tariefsverhoging OZB is 25% op niet woningen. Kan er gewerkt worden aan een differentiatie 

in de tariefsverhoging voor het bezittersgedeelte en het gebruikersgedeelte, waarbij het 

bezittersgedeelte sneller stijgt dan het gebruiksgedeelte om de zwakkere partij (de huurder) 

te beschermen. 

 Pagina 24: hogere uitkering gemeentefonds door inschrijving arbeidsmigranten 

De inschrijving van arbeidsmigranten leidt tot een hogere uitkering aan Westland vanuit het 

gemeentefonds. Wat zijn de inkomsten uit het gemeentefonds die zijn veroorzaakt door de 

inschrijving van arbeidsmigranten. 

 Pagina 85 Motie vrijstelling WOZ-waardering zonnepanelen 

In de tekst wordt gesteld dat de waarde van zonnepanelen onderdeel uitmaakt van de woz-

waarde van de woning en de Waarderingskamer toeziet of die op juiste wijze worden 

betrokken in de waardering van het onroerend goed. Dat is correct, echter de motie is in de 

vergadering aangepast en die roept op bij de OZB een vrijstelling toe te passen. Daartoe 

biedt de wet ruimte. Gaat het college nu wel of niet zich inspannen om die ruimte te 

benutten? 

 Pagina 87/88 Forensenbelasting 

Diverse gemeenten passen tariefsverhogingen toe. In Westland blijft het begrote bedrag 

gelijk. Wordt geen ruimte gezien voor tariefsverhogingen? 

 Blz 24 organisatie. U ziet mogelijkheden tot aanvullende besparingen op de organisatie van 

0,3 tot 0,4 miljoen. Dit wordt later genuanceerd in de begroting omdat de bezetting te laag 

is, waarom dan wel dit bedrag minder uit gaan geven? 

 Blz 78 overhead personeelskosten, stijging van ongeveer 5 miljoen, hoe verhoudt zich dat 

met onze vraag op blz 24? 

 Blz 47 vestiging van bedrijven. Westland dreigt achter te blijven bij de landelijke trend. 

Waarom en wat gaan we eraan doen? 

http://sociaalpleinwestland.nl/


 Blz 21.  Graag een wat verder uitleg bij eerste alinea en dan specifiek ….in de verwerking van 
de decembercirculaire 2018 was al op een daling van de accressen geanticipeerd, maar met 

name 2022 blijkt nadeliger uit te pakken dan is geschat. Graag uitleg 

 Blz 23 onderwijs. De nieuw te bouwen PWA school in De Lier wordt genoemd. Mogen we er 

dus vanuit gaan dat 2020 gestart wordt met de bouw? 

 Blz 88 dienstverlening, reisdocumenten worden nu 1x per 10 jaar verstrekt, derhalve zijn de 

opbrengsten veel lager dan eerder.  De lasten zijn nog op 612.000 euro, is hier geen verlading 

te zien? Minder werk, minder kosten? 

Overig 

 

 Onderdeel 3.1 veiligheid, pagina 43: Daar wordt begroot dat in 2020-2022 8.000 jaarlijks aan 

een reserve moet worden onttrokken, maar er wordt geen reserve gevormd. Als je geen 

reserve vormt, kan je er ook niets aan onttrekken, dus als we verwachten dat te moeten 

doen; waarom vormen we dan geen reserve?  

 Pagina 40 Inzet van het veiligheidsbeleid richt zich vooral op ondermijning, veilig uitgaan, 

veilige evenementen en problematische jeugd. Er zijn een aantal maatregelen genoemd om 

de veiligheid in het Westland te vergroten, zoals bevorderen van risicobewustzijn bij burgers 

en bedrijfsleven. Hierin wordt een beroep gedaan op inzet van burgers en bedrijven zelf. Is 

rekening mee gehouden als dit extra ondersteuning vraagt en dus kosten mee zich 

meebrengt?  

 Pagina 70 Afstoten van overtollig vastgoed dat geen strategisch of maatschappelijk nut meer 

heeft. Wordt in de begroting voor 2020 rekening gehouden met een eventuele verkoop van 

overtollig vastgoed?  

 Blz 27, Waterman. Bij het jaarverslag 2018 is er voor gekozen om 65.000 euro dat nog voor 

de Waterman open stond aan budget te gaan storten in de algemene reserve. Nu moet er 

weer apart 50.000 euro vrijgemaakt worden voor een nieuw jaar openblijven voor de 

Waterman. Als dat bedrag zou gestort zou zijn in de voormalige reservepost “Waterman” 
dan zou het toch niet nodig geweest zijn om steeds opnieuw 50.000 euro beschikbaar te 

moeten stellen? In de Right to Challenge filosofie zou daarmee tevens beter geduid kunnen 

worden wat een burgerinitiatief voor een gemeente financieel kan betekenen i.p.v. dat nu de 

indruk gewekt wordt dat er alleen geld vanuit de gemeente beschikbaar gesteld moet 

worden? 

 Blz 33: aanleg twee metropolitane fietspaden. Het lijkt ons onwaarschijnlijk dat deze geheel 

over een geheel nieuw traject zal lopen gezien het ruimtegebrek in Westland en wij gaan er 

dan ook vanuit dat (al dan niet deels) een bestaand fietspad gebruikt zal worden die 

verbreed zal worden. Kunt u ons de route geven en waar deze op aan zal sluiten in de 

omliggende gemeenten?  

 Blz 31: Westland Gezond (in combinatie met blz 42/43 veiligheid). In het kader hiervan zitten 

ook de elementen als vermindering van overgewicht en het stimuleren van bewegen. Wij 

nemen aan dat dit bewegen ook in de openbare ruimte is. Hoe gaat u daarbij voor een 

betere afstemming zorgen tussen spelen op speelplaatsen en de ligging in en/of afscherming 

naar de omgeving?  

 Evenemententerrein Wollebrand. Kan het verkennend onderzoek voor verbetering van het 

terrein ad 55.000 euro niet overgeslagen worden als men toch al weet wat er verbeterd 

moet worden? Er zal toch wel genoeg expertise in de uitvoerende markt zijn om dit gelijk op 

te kunnen lossen? 55.000 euro voor een onderzoek om wat uitvoeringskeuzes voor te leggen 

aan de gemeenteraad lijkt een te hoog bedrag.  

 Blz. 28, accommodaties. Om huizen voor de buurt te kunnen bewerkstellingen is het ook 

noodzakelijke dat er bereidheid is onder mogelijke partners als bibliotheek en Vitis Welzijn 



om met elkaar in dat huis te gaan zitten. Kunt u een stand van zaken geven of die bereidheid 

er ook daadwerkelijk is?  

 Wel nog deze tekst in het kader van recreatie: “Onderzoeken welk gebied achter de duinen 
het meest geschikt is voor kleinschalige verblijfrecreatie”. Wanneer kan men nu eindelijk een 
resultaat tonen voordat deze ruimtelijk niet meer aanwezig is, een resultaat waar al vanaf de 

ontmanteling van camping Molenslag om verzocht wordt?  

 Blz 68: “Aanvullen van de Huisvestingsverordening met nadere regels over hoe we omgaan 

met schaarste in de koop- en huursector in Westland”. Wij hebben steeds begrepen dat 
Westland in de huisvestingsverordening alleen maar materie betreffende sociale 

huurwoningen wilde of kon opnemen.  Wat is er veranderd dat er nu wel over schaarste in 

koop en huursector nagedacht kan worden, waarbij wij dan ook de optie 

middensegmenthuur meegedacht hebben? Overigens prima om dat te doen!  

 Blz 101: Wanneer kunnen wij het uitvoeringsprogramma voor de openbare ruimte 

gebiedsgerichte plannen (GGP) tegemoet zien? Als de gemeenteraad nog accenten wilt 

veranderen in het onderhoudsniveau van de verschillende aspecten in de openbare ruimte, 

dan zou dan via de begrotingsraad plaats kunnen vinden, daarbij ook gebruik makend van de 

gehanteerde automatiseringstool bij de werkgroep GGP. Het uitvoeringsprogramma zou 

daarbij input kunnen zijn (het college geeft overigens in de begroting wel aan dat alle voor 

2019 vastgestelde normen voor 2020 hetzelfde zullen zijn).  

 Blz 111 e.v. : dienstverlening. Het Meldpunt Leefomgeving wordt niet apart benoemd. Wij 

vragen ons af van wanneer dit ICT systeem draait zonder dat er echt wat aan de 

functionaliteit veranderd is. In de huidige staat van ICT zou toch veel meer mogelijk moeten 

zijn, zoals het als burger zelf kunnen volgen van de melding (er is een meldingsnummer) en 

of de melding ook al door anderen gedaan is? 

   

 

 


